
Application de l'article 51bis du Règlement d'Ordre intérieur du Conseil communal. 

Question orale de G. VERSTRAETEN, Conseiller communal, relative aux nuisances 

nocturnes à la place du Repos. 

 

G. VERSTRAETEN donne lecture du texte suivant : 

G. VERSTRAETEN geeft lezing van de volgende tekst: 

Ik ontvang regelmatig klachten over de overlast veroorzaakt door bijeenkomsten van 
drugsdealers aan metrostation “Aumale” en de ingang van het Bospark. Het is één van 
die jarenlang gekende problemen die steeds terug geagendeerd moeten worden op 
deze Gemeenteraad, en die ondanks de nabijheid van het Hoofdcommissariaat van 
politiezone “Brussel-Zuid” op de Demosthenestraat niet alleen niet opgelost raakt, 
maar schijnbaar erger wordt. 

  

Aan de ingang van het Bospark, kant metrostation “Aumale”, bevindt zich het, gelet op 
de omstandigheden, ironisch benoemde Rustplein. Naast dat plein is er een 
basketbalterrein, waar tot ’s avonds laat en zelfs tot ver na middernacht basket 
gespeeld wordt, wat geluidsoverlast veroorzaakt en de buurtbewoners uit hun slaap 
houdt. Tot zover de rust aan het Rustplein. 

  

Daar voegt zich nu aan toe, zo melden de buurtbewoners mij, dat er naast dat 
basketbalplein nu ook publieke fitnessapparatuur geïnstalleerd wordt. Men vraagt zich 
laconiek af of dit geplaatst wordt zodat de drugsdealers aan het Rustplein zich op 
‘rustige’ momenten met weinig klanten kunnen trainen opdat ze fit genoeg zouden zijn 
om snel weg te lopen als de politie er aan komt. 

  

Daarom had ik graag de volgende vragen gesteld: 

  

-          Welke nieuwe maatregelen worden getroffen en zijn er sinds het begin van het 

jaar genomen om de drugsoverlast aan het Rustplein, rond Aumale en in het 
Bospark te bestrijden? 

-          Bent u zich bewust van de nachtelijke geluidsoverlastproblemen met betrekking 

tot het basketbalterrein aan het Rustplein. Hebt u hier al klachten over 
ontvangen? 

-          Zijn er maatregelen getroffen om deze aan te pakken? Is de afsluiting van het 

basketbalterrein na een bepaald uur bijvoorbeeld een mogelijkheid? 



-          Waarom is er besloten om precies op die plaats publieke fitnessapparatuur bij 

te bouwen? Wanneer werd die beslissing genomen, wat is de aankoopkost van 
de apparatuur, en wat is de kost voor de plaatsing? Door wie wordt dit beheerd, 
en zal er worden voorzien in een mogelijkheid om ook deze apparatuur na een 
bepaald uur af te sluiten? 

  

Monsieur le Bourgmestre-Président répond que les abords de la station de métro 
« Aumale », n’est pas qualifié de « hotspot » par les autorités régionales. Mais il ne 
reste pas moins que c’est une zone d’attention forte pour le Collège qui a reçu de 
nombreux signalements de la situation telle que vécue à la place du Repos. Cette 
situation occupe chacune des réunions hebdomadaires de coordination entre les 
services de « Prévention » et la police. Des mesures ont été mises en place, 
notamment en partenariat avec la police des chemins de fer, puisqu’une partie de la 
problématique concerne les alentours de la station de métro mais aussi l’intérieur de 
la station. La police des chemins de fer qui est compétente pour cela et travaille en 
partenariat avec les équipes communales. Elle effectue des rondes et des 
surveillances physiques mais aussi virtuelles grâce au réseau de caméras de la 
« STIB ». 

Quant aux autres actions entreprises, une réunion avec « SIBELGA » s’est tenue la 
semaine dernière pour établir un système destiné à éviter le sabotage de l’éclairage 
public. Les autorités ont également demandé à « SIBELGA » d’éteindre l’éclairage du 
terrain de basket à partir d’une certaine heure pour éviter que le public n’occupe le 
terrain toute la nuit. Un système de déconnexion de l’éclairage sur le terrain de basket, 
indépendant du reste de l’éclairage public, allait être installé. 

En ce qui concerne les appareils de fitness, cette demande a été formulée dans le 
cadre des « assises de la jeunesse », Le coût de l’installation était de 67.000 €, financé 
à 75 % par la Région. 

  

G. VERSTRAETEN zegt dat het meer dan een probleem van verlichting van het 
basketbalterrein is. Het is een probleem van het feit dat het basketbalterrein, de 
apparatuur die daar is, de bankjes, die hele zone, dag en nacht door drugsdealers 
ingepalmd wordt. Iedere keer als hij, op gelijk welke uur van de dag, in Aumale-
metrostation afstapt, zitten daar mensen en hij moet maar ongeveer in één richting 
kijken om dreigende blikken terug te krijgen die hem signaleren “Loop vooral snel 
door”. 

Met andere woorden, de gewone buurtbewoners van goede bedoelingen, kunnen op 
dit moment geen gebruik maken van die infrastructuur die er is. Ze wordt door 
criminelen ingepalmd. Er mag nog blijken, uit les “Assises de la Jeunesse”, dat men 
graag wat meer fitnessapparatuur zou hebben, die publiekelijk toegankelijk is. Dat is 
op zich perfect begrijpelijk, maar in de huidige omstandigheden, op zo’n plaats 
installeert, het mag voor een deel door het Gewest betaald zijn, is dat knettergek in de 
ogen van G. VERSTRAETEN ! Het is onbegrijpelijk en onverdedigbaar. 



Men moet eerst die problemen opgelost krijgen. Ofwel, is het college, op koste van de 
belastingbetaler, pleziertjes aan criminelen aan het doen. De mensen in de buurt, die 
na een bepaald uur de metro niet durven nemen, die met hun hond niet meer durven 
wandelen, die snel moeten doorwandelen omdat ze op het Rustplein bijna niet meer 
durven komen, begrijpen het ook helemaal niet meer. Dat is een heel raar signaal dat 
gestuurd wordt door het Gemeentebestuur op die manier. 

Monsieur le Bourgmestre-Président convient que le problème principal est le trafic de 
drogue. Il n’a répondu qu’à la question du terrain de basket et des appareils de fitness 
car elles figurent dans l’interpellation de G. VERSTRAETEN. Toutefois, il est 
entièrement d’accord que le problème de base à traiter en particulier, est celui du deal 
de drogue en rue. 

 


